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 Algemeen 

Aanwezig:  

L.Hj. Voskuil (voorz.), P. Baïs (Den Helder), J. Beemsterboer (PNH), E. Briët 
(Bergen), J. Broeders (Medemblik), V. Brouwer (Castricum), J. Franx 
(Enkhuizen), M. ten Have (Drechterland), H. Heddes (Schagen), A. Helling 
(Hoorn), M. van Kampen (Koggenland), R. Kieft (Texel), N. Langedijk (Dijk en 

Waard), N. Slagter (Stede Broec), H. ter Veen (Opmeer), R. Vennik (Heiloo),  
M. Versluis (Hollands Kroon) en namens de ODNHN: Q. Foppe, D. van der Kolk. 

 
Afwezig: C. Peetoom (Alkmaar) en H. ter Veen (Opmeer). 
 

1.a 

 

 Opening en vaststelling agenda 

L. Voskuil opent de vergadering, welkom, ook degenen op de tribune. Het 

quorum is aanwezig. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

1.b 

 

 Mededelingen en ingekomen stukken 

o Bericht van verhindering is ontvangen van: C. Peetoom. 
o Plaatsvervanging van AB-leden schijnt niet overal voldoende te zijn geregeld. 

Het DB vraagt met klem hier aandacht voor i.v.m. het vereiste quorum t.b.v. 
besluitneming. D. van der Kolk: graag ook het bestuurssecretariaat hierover 
informeren. 

 

1.b.1 

 

 Brief Regietafel Noord-Holland Noord 

Ter kennisname. 

 
1.b.2 

 

 Brief 6 maart Hollands Kroon Kadernota 2026 GR-en 

Wordt besproken bij punt 3. 
 

1.b.3 

 

 Brief 12 maart bestuur gemeente Bergen Kadernota 2026 

Wordt besproken bij punt 3. 
 

1.b.4  Brief Regietafel oproep gemeenschappelijke regelingen scenario's 

bezuinigingen 

Wordt besproken bij punt 2. 
 

2  Bestuurlijk en werkgeverschap - WSGO (portefeuille L.Hj. Voskuil) 

2.1 

 

 NAZENDING AB Besluit aanbiedingsbrief I&W Plan van Aanpak 

Robuustheid EN  brief Raden en Staten met bijlagen 

Brief van Regietafel Noord-Holland Noord:  
Het DB stelt voor: 

o De Regietafel te beantwoorden dat het AB-besluit (geen nulscenario en 
meevallers komen ten bate aan de robuustheid van de OD NHN), haaks staat 
op een taakstelling.  

o De financiële paragraaf in de brief aan de Raden en Staten uit te breiden 
met het antwoord op de brief van de Regietafel en hen op die wijze beter te 
informeren. Verzoek om vandaag in te stemmen met deze aanpassing en 
niet te wachten tot het AB in oktober. 

Vragen/opmerkingen AB en antwoorden: 
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- N. Slagter: stel dat het ministerie ruimhartig over de brug komt en er wel 

ruimte is voor bezuiniging? Dat graag meenemen: als er voldoende 
compensatie komt, kijken we naar bezuinigingsmaatregelen.  

 M. Versluis: de bezuiniging zit in het efficiencyonderzoek. L. Voskuil: 
 mocht er ruimhartig geld worden ontvangen, dan het hier op een ander 
 moment over hebben. 
- M. ten Have: er ligt een motie van Drechterland, er wordt van AB-leden 

verwacht dat het onderbouwd wordt. Een dergelijke frase kan geen kwaad. 

 M. Versluis: we blijven kritisch op de uitgaven van de OD, we 
 onderzoeken op langere termijn door het efficiencyonderzoek en 
 komen hier bij een Kadernota op terug.  
- N. Slagter: een ruimhartig geschenk van het ministerie is geen vrijbrief. Als 

er ruimte is voor bezuiniging, dan graag kijken naar een lagere bijdrage van 
gemeentes. Als er binnen bestaande budgetten robuustheid gevonden kan 

worden, door bijv. efficiencymaatregelen, dan wil ik mijn raad overtuigen af 
te zien van bezuinigingsmaatregelen.  

De voorzitter brengt het voorstel in stemming. 
Het AB stemt unaniem in met aanpassing van de brief aan de Raden en 
Staten en de beantwoording aan de Regietafel. 

 
Voorstel AB-delegatie gesprek met de staatssecretaris over een structurele 

rijksbijdrage.  
Voorstel voor de delegatie: P. Baïs, C. Peetoom, M. ten Have (nog geen reactie 
of hij dat wil) en A. Helling, o.l.v. portefeuillehouder en M. Versluis. 
De voorzitter brengt het voorstel in stemming. 
Het AB stemt unaniem in met deze delegatie. 

 
De voorzitter brengt het AB Besluit aanbiedingsbrief I&W Plan van Aanpak 
Robuustheid in stemming. Het AB Besluit stemt unaniem in.  
 
 

3  Bedrijfsvoering (portefeuille M. Versluis) 

3.1 

 

 AB Besluit Jaarrekening 2023 

M. Versluis: buiten een te verklaren onrechtmatigheidsverklaring is alles 

rechtmatig. Zo luidt ook de accountantsverklaring v.w.b. de getrouwheid. Uit 

het onafhankelijke gesprek met accountant: deze is zeer positief over de 

samenwerking en de ontwikkelingen v.w.b. grip op financiën.  

 
De voorzitter brengt het AB Besluit in stemming. Het AB stelt het AB Besluit 

Jaarrekening 2023 unaniem vast.  
 

3.1  NAZENDING Zienswijzen deelnemers 

 
3.2 

 

 NAZENDING AB Besluit Resultaatbestemming 2023 met DB Besluit 

gemotiveerde reactie op Zienswijzen 

M. Versluis: een aantal zienwijzen gaan over: waar kunnen resultaten terug 

naar deelnemers ihkv de financiële opgave. Het DB is van mening dat het 

onhandig is om de bestemmingsreserve cao terug te sluizen naar de 

deelnemers; GR-en mogen geen tussentijdse begrotingswijzigingen doen, dit 

is een buffer. V.w.b. de hoogte van reserves: bij gedeeltelijk terugsluizen 

daarvan komt het risico bij de deelnemers te liggen. Vandaar dat het DB geen 

wijzigingen aanbrengt in het voorstel. 

Vragen/opmerkingen AB en antwoorden: 

- N. Langedijk: een te verwachten cao-stijging zit toch in het totaalpakket, de 
percentages die je in de Regietafel maakt? Waarom op voorhand extra 

postjes genereren, terwijl je de algemene reserve ook max. gevuld hebt? De 
indexering sluit ook niet helemaal aan op de FUGR, aan het eind van de rit 
gaat er een rekening naar gemeenten vanwege de cao.  

- V. Brouwer: in de oude situatie was de cao-stijging sterk, nu niet meer, het 
argument neemt af.  
 Q. Foppe: door de inflatiesprongen die we hebben gehad, hebben we 
 te maken met kortlopende cao's. Nu is er een looptijd van twee jaar 

 en iets meer rust in de kostenontwikkeling. Het heeft forse financiële 
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 impact, en ihkv geen tussentijdse begrotingswijzigingen is dit een 

 oplossing. A. Helling: als het normaliseert hebben we wellicht geen 
 bestemmingsreserve meer nodig.  

- N. Slagter: we kennen het risico, op deze manier dekken we die af. Hij is 
 van mening dat het geld in de OD moet blijven zitten, en later een besluit 
 nemen.  
- N. Langedijk: is niet voor een methodiek van potjes voor potjes gebruiken, 
 principes blijven hanteren. Verzoek: opnemen: 'zodra het normaliseert...' 

 
De voorzitter brengt het AB Besluit in stemming. Het AB stelt het AB Besluit 
Resultaatbestemming 2023 unaniem vast. 
 

3.3 

 

 NAZENDING AB Besluit Begroting 2025 met DB Besluit gemotiveerde 

reactie op Zienswijzen 

M. Versluis: de begroting volgt de Kadernota. De zienswijzen gaan over de 

behoefte om te bezuinigen, het signaal is overduidelijk, de discussie is al 

gevoerd. 

Vragen/opmerkingen AB en antwoorden: 

- E. Briët: de DB-reactie op de oproep van gem. Bergen om een meerjarig 

investeringsplan ICT op te leveren is multi-interpretabel, graag duiden: 
wordt er een meerjaren investeringsplan opgeleverd? Q. Foppe zegt dat 
bij deze toe. 

 
De voorzitter brengt het AB Besluit in stemming. Het AB stelt het AB Besluit 
Begroting 2025 unaniem vast.  
  

3.4 

 

 AB Memo Interbestuurlijk Toezicht (IBT) beoordeling 2023 

M. Versluis: een hele positieve beoordeling.  

M. ten Have: complimenteert de OD, graag doorgeven aan betreffende 

medewerkers. 

 
Het AB neemt de memo ter kennisname aan.  
 

4 

 

 Veiligheid (portefeuille R. Vennik) 

Geen bijzonderheden. 

 

5 

 

 Duurzaam- en gezondheid (portefeuille A. Helling) 

Geen bijzonderheden. 

 
6 

 

 Samenwerkingsagenda 4 OD's en Omgevingswet (portefeuille J. 

Beemsterboer) 

Geen bijzonderheden. 

 

7 

 

 Conceptverslagen AB OD NHN d.d. 20 maart (regulier) 27 juni 

(robuustheid PvA), Verslag definitief AB OD NHN d.d.13 december 

2023 

7.1 

 

 Concept-verslag AB regulier 20 maart 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Actielijsten: acties zijn afgehandeld, de lijst zal worden bijgewerkt.  
 

7.2 

 

 Verslag def AB regulier 13 december 2023 

Het verslag is al vastgesteld, ter kennisname. 

 
7.3 

 

 NAZENDING Conceptverslag AB 27 juni (robuustheid Plan van Aanpak) 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
N.a.v.: 

N. Slagter: het efficiencyonderzoek is mede op aandringen van het AB. Het lijkt 

raadzaam dat er een commissie t.b.v. opdrachtverlening en inhoudelijke 

invulling van de opdracht wordt samengesteld, waarin het AB vertegenwoordigd 

is. 

Het DB komt erop terug. 
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8  Ons dagelijks werk gepresenteerd 

8.1 

 

 Presentatie Indirecte Lozingen - afdeling Toezicht & Handhaving door: 

Ronald Kraakman en Jasper Hofman 

Ronald en Jasper stellen zich voor en presenteren over: aanleiding, doel, 

regelgeving, aanpak, (resultaten van) de pilot, conclusies. Aanbevelingen/hoe 

verder: de OD is er klaar voor, wat mist er nog: normering/regelgeving en 

landelijke input. Nodig: uw opdracht! Die ligt er blijkbaar, maar nog niet 

ontvangen. Waarschuwing: v.a. 1 september kunnen er nog ong. 12 controles 

uitgevoerd worden, dus niet alle. 

Vragen/opmerkingen AB en antwoorden: 
- E. Briët: hoe reageren bedrijven op de controles?  

 Ronald: niet bewust van ZZS, nog een stuk informeren 
 benodigd. Gemiddeld wel blij, maar ze moeten aan de slag, dat is 
 minder. Ernest: hoe ga je daarmee om? Helpend of laat je het bij het 
 bedrijf?  Ronald: we verwijzen naar een brancheorganisatie, maar we 

 gaan altijd het gesprek aan met organisaties. Duidelijk maar begripvol. 
- N. Slagter: 

1. Met afkoppelen van het hemelwater worden de ZZS-concentraties in het 

riool hoger, betekent dat dat we teveel HWA afkoppelen?  
 Jasper: de aanpak moet gericht zijn op gebruik van ZZS, niet op de  
 HWA.   

2. HHNK is de trekker? De opdracht kwam bij HHNK vandaan? 

Q. Foppe: de opdracht kwam van de waterketen, een 
samenwerkingsverband met gemeenten.   

3. N. Slagter: de rekenformule is gebaseerd op het aantal inwoners, 
onterecht; het gaat om de bedrijven binnen een gemeente.  
 Q. Foppe: eens, maar afspraken zijn zo in de waterketen gemaakt. 
 Overigens: er schijnen opdrachten formeel gegeven te zijn, maar van 

 geen een van de deelnemers is opdrachtgegeven, kom met die 
 opdracht! Idee: het betreft een programma van drie jaar, conclusie kan 
 zijn: herverdeling van de kosten, een ander model dan per inwoner.  
 N. Slagter: de afspraak is: per inwoner, met de opmerking: als de 
 pilotperiode af is, naar de verdeelsystematiek kijken.  

- R. Kieft: wie is aansprakelijk voor de directe lozingen, zijn daar plannen 
 voor?  

  Ronald: wij hebben mandaat om op te treden bij bedrijven.  

- P. Baïs: er is een collegevoorstel in de maak geweest, zij dacht dat alles al 
geregeld was, zij zal het checken. 

- V. Brouwer: idem, verbaasd dat het er nog niet is.  
- E. Briët: idem. 
- P. Baïs: het schijnt de wens te zijn om het in gezamenlijkheid van drie OD's 
 te doen?  

 Q. Foppe: kennisuitwisseling gaan we doen, maar ODNZKG heeft het geld 
 allang gekregen: bij hen is het een opdracht van PNH. ODIJmond zit in zelfde 
 positie als wij: zij zitten ook te wachten. Gem. Zaanstad voert de regie van 
 de waterketen, er is een format voor de opdrachtverstrekking. 
 
Dank aan Ronald en Jasper voor de presentatie. Sheets worden bijgesloten. 

 
8.2 

 

 Presentatie Drugsafval en Ondermijning - afdeling Toezicht & 

Handhaving door: Laurens Zon 

Laurens stelt zich voor en presenteert over: feiten & cijfers, inzet OD, afspraken 

en protocollen, acties t.b.v. preventie en aanbevelingen.  

Vragen/opmerkingen AB en antwoorden: 
- N. Slagter: wordt er t.a.v.2022 minder geconcentreerd of vangen we meer 

af?  
 Laurens: lastig; het kan diverse oorzaken hebben. 

- P. Baïs: 191 van de hoeveel dumpingen is ontdekt? 
  Laurens: er is een groot deel dat we niet weten, is lastig in te 
 schatten. 

- J. Franx: is het te herleiden naar een dader?  
  Laurens; bijzonder weinig, er is contact met de milieupolitie, dat leidt 
  wel tot successen.  
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- J. Beemsterboer: 'gemeenten zijn buiten kantooruren niet bereikbaar': 

 binnen de VR zijn gemeenten altijd bereikbaar.  
  Laurens: de piketmedewerker achterhalen is vaak lastig.  
  J. Beemsterboer: in de VR is bij calamiteiten zowel ambtelijk als  
  bestuurlijk iedereen bereikbaar, misschien aansluiten op dat systeem.  
- N. Slagter: dumpingen gebeuren ook bij boeren en agrariërs, is de eigenaar 
 voor dat perceel verantwoordelijk? Misschien verplaatsen ze het, handig om 
 een regeling te treffen dat we dit collectief gaan dragen.  

  Laurens: het komt een enkele keer voor, lastig gesprek. Een particulier 
  krijgt 100% subsidie, daar valt een agrariër onder.  
- E. Briët: interessant kijkje in deze smoezelige keuken. Bergen heeft ook een 
 groot natuurgebied. Doen jullie iets samen  met natuurorganisaties?  
  Laurens: er is regelmatig contact met SBB, ok andere organisaties zijn 
  voor ons heel belangrijk. 

 
Dank aan Laurens voor de presentatie. Sheets worden bijgesloten. 
 
Q. Foppe: deze twee aspecten van ons werk laten we ook zien om een andere 
reden: bij de start van de OD ging het om uitvoering van VTH-taken, we merken 

dat de opgave steeds meer verbreedt: de waterketen, ondermijning... De 
financiering is nog steeds meestal vanuit Milieu/VTH-kant, ook in jullie 

begroting. Ook een handreiking aan jullie om naar de gemeentelijke begroting 
te kijken: het raakt ook andere domeinen. 
 

9 

 

 Rondvraag 

Geen. 

 
10 

 

 Sluiting 

L. Voskuil: dank voor de goede discussie in goede harmonie, ik wens jullie allen 
een goed, rustig en zonnig reces zonder natuurbranden, lozingen en dumpingen!  
 
Hij sluit de vergadering om 11.35 uur. 
 

11 

 

 Volgende vergadering van het AB: dd. 16 oktober 2024 

 

 


